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Правовая мысль и история права
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В статье исследуется значение экстерналистского и интерналистского подходов при формиро-
вании оптимальной стратегии развития юридической науки в современных условиях. Рассматрива-
ются отдельные аспекты взаимодействия права с экономикой, этикой, политикой и иными сфера-
ми общественных отношений. Особое внимание уделяется влиянию эвдемонизма, утилитаризма и 
других консеквенциальных концепций на юриспруденцию. Делается вывод о перспективности экс-
терналистского пути развития при условии отказа от узкоутилитарной реализации идеалов и эконо-
мических предпосылок потребительского капитализма.
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The article examines the importance of externalist and internalist approaches for the formation of an 
optimal strategy for the development of legal science in modern conditions. Some aspects of interaction 
of law with economics, ethics, politics and other spheres of public relations are considered. Special 
attention is paid to the influence of eudaimonism, utilitarianism and other consequential concepts on 
the legal institutions. It is concluded that the externalist path of development is promising, provided 
that the narrow utilitarian realization of the ideals and economic prerequisites of consumer capitalism 
is abandoned.
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